
Protokół z posiedzenia Rady Osiedla Głębokie – Pilchowo w dniu 04.10.2018 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Rady Osiedla wg listy obecności, stanowiącej 

załącznik do  protokołów. Zebranie prowadził Przewodniczący Jan Nykiel przy następującym 

porządku obrad: 

 

1. Stwierdzenie quorum oraz zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wnioski do budżetu miasta na 2019 rok. 

3. Uroczystość 11 listopada 

4. Stan realizacji zadań przyjętych przez Radę Osiedla – osiedlowe zadania inwestycyjne 

5. Sprawy bieżące. 
 

Ad 1. Obecnych było 7 osób. Stwierdzono quorum 

Ad 2. Przewodniczący przedstawił wnioski dotyczące inwestycji na naszym osiedlu do realizacji z 

budżetu miasta w roku 2019: 

- Sporządzenie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Głębokie. 

- Remont ul. Orzechowej, Kokosowej wraz z dokończeniem remontu ulicy Pogodnej. 

- Bezpieczne przejście dla pieszych na ul. Zegadłowicza. 

- Ekran akustyczny wzdłuż ulicy Zegadłowicza od ul. Jaworowej do posesji nr 36. 

 

- Realizacja planu zagospodarowania przestrzennego w określonym roku leży w gestii Prezydenta 

Miasta. Przewodniczący ma spotkać się z Prezydentem w tej sprawie.  

- Dokończenie remontu ulic Głębokiego odwleka się od wielu lat. Wniosek do budżetu miasta jest 

kolejną formą nacisku w tej sprawie.  

- Podobnie jest w sprawie ekranu akustycznego na Zegadłowicza oraz przejścia przy przystanku  

autobusowym. Te dwie inwestycje były w planach inwestycji miejskich w zeszłym roku, jednak ich 

realizacja została przerwana na etapie przetargu na projekt. Pierwsze trzy wnioski przygotowała Iwona 

Trzaska, czwarty – Grzegorz Wojciechowski. 

Ad 3. Postanowiono zorganizować uroczystość z okazji Święta Niepodległości w podobnej formie jak 

w roku ubiegłym. Będzie to spotkanie mieszkańców osiedla w bibliotece, wspólne śpiewanie pieśni 

patriotycznych z akompaniamentem zawodowych muzyków. Data zależna będzie od muzyków 

których zaprosi Małgorzata Radlmacher. Optymalnie byłby to czwartek 8 lub piątek 9 listopada. R.O. 

postanowiła przeznaczyć na ten cel 700 zł (uchwała nr 57). Ulotki dla mieszkańców z informacją 
przygotuje Piotr Serwach.  

Ad 4. Opóźnia się realizacja dwóch spraw, które miały być załatwione w tym roku. Chodzi o 

dokończenie nasadzeń 
drzew na tzw. „Placu Jurka” oraz postawienie drugiej wiaty na przystanku autobusowym. Potrzebna 

jest kolejna interwencja.  

Ad 5. Iwona Trzaska zaproponowała, aby w okresie Świąt Bożego Narodzenia na naszym osiedlu 

znalazł się świąteczny akcent – oświetlone drzewo na placu przy Zegadłowicza. Wymagałoby to 

podłączenia do miejskiej sieci. Taką iluminację mógłby wykonać Wydział Promocji UM. Gdyby nie 

było takiej możliwości, RO zakupiłaby z własnych środków oświetlenie które można by było 

wykorzystać również przy innych okazjach. W tym celu postanowiono o przesunięciu środków w 

kwocie 1080 zł z działu „działalności na rzecz mieszkańców” do działu „obsługa i funkcjonowanie  

RO.” 

Na tym zebranie zakończono. Termin następnego posiedzenia RO to 08.11.2018 r. 

 

 

 

 

Protokołował:                                                                                 Przewodniczący RO 
 


